
ODBOJKA NA ČRNUČAH

Če bi bilo le več denarja...
Odbojka na Črnučah ima že

30-letno tradicijo. Ko se je leta
1976 odbojka celotne Ijubljan-
ske regije združila, je kvaliteta
tega lepega športa naglo pad-
la, na Črnučah pa so zgubili
status zveznega odbojkarske-
ga ligaša.

»Ker ta v osnovi dobro za-
snovani selekcijski sistem ni
zaživel, kot so pričakovali leta
1980, smo se spet vrnili na
Črnuče. Ponovno smo začeli
pridno delati z mladimi, pose-
bej v šolah in odbojka se pri
nas spet uveljavlja,« pravi
predsednik odbojkarske sek-
cije pri TVD Partizan Črnuče
Alojz Grah.

Sekčija združuje 135 članic
in članov in še večkrat 200
mladih odbojkarjev, ki se ra-
zvijajo pod okriljem šolskega
športnega društva na osnovni
šoli Maksa Pečarja. Začetne
treninge obiskuje 65 mladih.

Odbojkarji so \z vse občine,
največ pa jih je s Črnuč, iz
Savskega naselja in z osnovne
šole Danile Kumar.

Poleg odbojkarjev, ki so
vključeni v redni tekmovalni
sistem, so aktivni tudi rekrea-
tivci - nakdanji igralci, ki s
svojo izkušenostjo in zrelostjo
veliko pomagajo trenerjem pri
vzgoji mladih odbojkarjev. S
Črnuč je šest reprezentantov v
različnih republiških selek-
cijah.
- »Dotacije so preskromne. V
sedanjih gospodarskih razme-
rah tudi prosjačenje ne navrže
več niti denarja za stroške po-
tovanj in najemnino za sicer
majhno in zelo drago dvora-
no. Zato se pogosto dogaja,
da igralci sami, kot tudi tre-
nerji, plačujemo iz lastnega
žepa to in ono, kar bi sicer
moral plačati klubski blagaj-
nik. Da bi prihranili nekaj de-

narja dekleta sama pospravlja-
jo in čistijo šolsko dvorano v
kateri treniramo in imamo tek-
me,« pravi Marjan Kumer,
eden izkušenih odbojkarjev.

Lani so z delovno akcijo
uredili staro in zapuščeno
igrišče in garderobo ob tovar-
ni Elma, kjer se ob lepem.vre-
menu zbira veliko število mla-
dih. Gre za najlepše zunanje
igrišče za odbojko v Ljubljani.
Prispevali so čez 2000 delov-
nih ur.

Trener ženske ekipe Žarko
Maračič, pravi:

»Tekmujemo v II. republiški
ligi - zahod. Trenutno smo na
2. mestu. Naš cilj je uvrstitev v
prvo slovensko ligo. Letos
smo bili na sedemdnevnih pri-
pravah na Jezerskem, toda de-
kleta so sama plačala vse
stroške bivanja. Trenirajo kot
fantje 3-krat tedensko«.

Fantje so trenutno na 6.
mestu.

»Letos želimo doseči 3. me-
sto v republiški ligi. Konkuren-
ca je izredno močna in več od
tega za sedaj od pomlajenega
moštva ne smemo pričakovati,
pravi trener Matevž Kumer.

Pa še imena tekmovalcev:
moški - Marjan Gorenc, Bo-
jan Zadravec, Tomaž Kumer,
Gregor Kumer, Marjan Kumer,
Borut Plešej, Marko Zalar,
Matjaž Pelan, Iztok Bombač,
Andrej Andolšek, Milan Grah,
Matej Ivanc, Tomaž Pokrivač,
Aleš Kozlevčar in Marjan
Čebular; ženske - Mojca Mar-
kuž, Darja Muhič, Mateja Hri-
bar, Vika Strajnar, Lidija Straj-
nar, Gordana Kerin, Bojana
Hrovatič, Tadeja Čergan, Ma-
teja Čamernik, Andreja Kočar,
Maja Kunstelj, Sabina Černji-
vec in Alenka Lenčič.
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